
T-07. Nagypéntek

Kedves Szülők és Gyerekek!

Nagypéntek van. A nagyhét hatodik napja. A nagyhét utolsó három napját, tehát a
nagycsütörtököt, nagypénteket és nagyszombatot együtt „szent három napnak” szokták
nevezni, mert a megváltásunk szempontjából ezeken a napokon, különösen nagypénteken
történtek a legfontosabb események.

Nagypénteken halt meg az Úr Jézus, miután keresztre feszítették. Így teljesedett be, amit az
utolsó vacsora alkalmával mondott, hogy az Ő vére sokakért kiontatik bűnöknek bocsánatára.
Az Úr Jézus mindenkiért meghalt, de nem mindenki él vele. Nem mindenki fogadja el. De aki
elfogadja, az üdvözül. Nagyon szépen rávilágít erre, ami a keresztre feszítésekor történt.
Az Úrral együtt két gonosztevő embert is megfeszítettek. Egyiket Tőle jobbra, a másikat
balra. A két ember kétféleképpen állt az Úr Jézushoz, ugyanúgy, ahogyan a mai emberek is.

Olvassuk el az Igét Luk 23,39-43-ig: A felfüggesztett gonosztevők közül pedig az egyik
szidalmazá őt, mondván: Ha te vagy a Krisztus, szabadítsd meg magadat, minket is! 40

Felelvén pedig a másik, megdorgálá őt, mondván: Az Istent sem féled-e te? Hiszen te
ugyanazon ítélet alatt vagy! 41És mi ugyan méltán; mert a mi cselekedetünknek méltó
büntetését vesszük: ez pedig (mármint az Úr Jézus) semmi méltatlan dolgot nem cselekedett. 42

És monda Jézusnak: Uram, emlékezzél meg én rólam, mikor eljössz a te országodban! 43És
monda neki Jézus: Bizony mondom neked: Ma velem leszel a paradicsomban.

Ez a történet rámutat arra, hogyan lehet bűnbocsánatot és üdvösséget kapni még az
olyan nagy bűnösöknek is, mint ezek a gonosztevők, akiket a világi törvények is halálra
ítéltek. Mind a kettő egyformán bűnös volt, mind a kettő a halálán volt, mind a kettő az Úr
Jézus közelében volt, mind a kettő üdvözülhetett volna, mégis csak az egyik üdvözült. Miért?
Mi kell az üdvösséghez? Figyeljük meg az egyik latrot (gonosztevőt)! Szidalmazta Jézust. Ma
is vannak, akik szidják Őt. Mit akart ez a szidalmazó? Azt, hogy szabadítsa meg őt Jézus a
keresztről. Mivel úgy látta, hogy az Úr Jézus magát sem, őt sem akarja a keresztről
megszabadítani, ezért szidalmazta. Nem félte az Istent. Ma is vannak, akik csak a bajból,
szenvedésből akarnak szabadulni, de nem ismerik el, hogy a saját bűneik miatt kerültek bele.

De a másik lator elismerte, hogy bűnös. Elismerte, hogy megérdemli a halált. Azt is látta,
hogy Jézus igaz, mégis vállalta a halált. Elismerte, hogy Jézus Úr, és fel fog támadni. Ezért
mondta: Uram, emlékezzél meg én rólam, mikor eljössz a te országodban! Tehát ő hitt az Úr
Jézusban. Ezért a hitéért az Úr megbocsátott neki azonnal. A bocsánata nem jelentette azt,
hogy megszabadul a keresztről. Ő is meghalt, DE a lelke, a szelleme még azon a napon az Úr
Jézussal együtt lett a paradicsomban. A paradicsom itt azt jelenti, hogy üdvözült.

Nektek nem kell olyan gonosztevőnek lennetek, hogy miatta börtönbe kerüljetek, vagy
meghaljatok. Így is van és még lesz elég bűnötök. De ha elismeritek ezt, és az Úr Jézus
bocsánatát kéritek, ha hisztek Benne, akkor Ő megbocsát, és segít elhagyni is a bűnt, mert
meg tud szabadítani tőle. 1Ján 1:9 Ha megvalljuk bűneinket, hű és igaz, hogy megbocsássa
bűneinket és megtisztítson minket minden hamisságtól. Ámen.
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